

**SØR-TRØNDELAG ORIENTERINGSKRET'S***Orientering er Vilt, vakkert og røtt*

Møteinnkalling	Møte type Styremøte STOK	Dato 14.11.11	Tid 19.00	Sted May Toril, Skarsleite 32
	Til: Jacob Hygen, May Torill Moen, Isak Bergset, Atle Pedersen, Marte Hoff Hagen, Tone Østgaard			
Referent: Tone		Neste møte: 13.12.17		Antall sider 2
Saknr	Sak	Ansvar		
1	Referat fra styremøtet 12.09.2017 Per Einar Pedersli går inn i valg komiteen. Jacob melder fra til Ingrid Okkenhaug og Sturla Sæther.	Jacob		
2	Regnskap Regnskapet pr 31.10 viser et større enn budsjettet underskudd men flere inntekstposter er fortsatt utestående. Tone endrer konto postering for bilag 19, 35, 53. Skolesamarbeid: Frist rapportering for STFK tilskudd for friluftaktivitet er <u>31. november</u> . Vi har hatt lavere enn anslått skolesprint aktivitet men vi har hatt andre aktiviteter (O-troll leir, ungdomsaktiviteter) som det rapporteres på.	Tone		31.11.
3	Oppfølging av tildelte midler STFK og NOF Rapport på aktivitet er sendt inn og mottatt av NOF.			
4	Kretsledermøtet 17.11, drøfting av saker Ønske om at NM Natt og NM Ultra består i en eller annen form.	Jacob		
5	Ting i STIK og TIK, 26.11 Jacob stiller for STOK.	Jacob		
6	NOF Forbundsting 10-11.03.18, Saker fra STOK? Forbundstinget i Trondheim. Frist for å fremme forslag: 29.12. Teknisk utarbeider forslag vedr. trekking for løp/fri start over 35 (min. 1 min mellom hver)	Jacob		29.12
7	Status terminliste 2018 KM Sprint Knock-Out 12/5-18 Frol positiv. STOK fremmer forslag på Kretstinget KM Mellom i Malvik – 10.mai?	Isak		Tone

8	<p>Kartprosjekter i STOK</p> <p>Mye kartaktivitet i høst, bl.a. i Tydal. Følgende nye kart er godkjent:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vikaåsen-Reppesåsen, NTNUI <p>Følgende kart har fått godkjent kartanmeldelsen:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dragavatnet, Bjugn - Tjuvdalen, OL Trollelg - Kløfta-Sellisjøen, Tydal IL - Lauvåsen-Furusjøen-Hestvatnet, Rennebu - Yrjarheim – Kalvåhaugan, Bjugn IL <p>Vedr. Kartavtalen: 2 Trollelg har ikke lagt inn kartene sine og Nidarøst har kun lagt ut posisjon, ikke kart.</p>	Isak	
9	<p>Årsberetning 2017, fordeling av arbeidsoppgaver</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forsidebilde fra NM i Trøndelag (Freidig eller Byåsen) - Innlegg og bilder til Jacob innen 15.januar. 	Alle	15.jan
10	<p>Fra utvalgene</p> <p>Toppidrettsutvalget: Kraftsenteret til NOF krever inn penger via breddemidler. Klubbene betaler kr.28 000 fordelt på 14 løpere (hovedsakelig honorar til Frank Brissach). Klubbene er noe skeptisk og ønsker mer et mentor system (kan Terje Maroni bidra med det?). Skal STOK bidra til klubbenes egenandel? Møte 8/12 med NOF.</p> <p>Rekrutt: møte neste uke vedr. HL prosjektet 2018. Delt ledertrøye på G15/16 i år (Atle kjøper en trøye til). Østersund en suksess. STOK er nå nest største O-kretsen etter Oslo.</p> <p>Sammen med KVT – idrettsmesse for unge enslige (flyktninger) – ulike idrettslag presenterer sin idretter. May Torill stilte her.</p> <p>Teknisk: Selbu karusellen Eventor? Isak tar kontakt med Galaaen. OG Karusellen (Orkdal/Gaula) legges antagelig i Eventor. Nytt løp i Leik?</p>	Isak	
11	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - H90 klasse? Jacob endrer reglementet i hht til det. - Jacob følger opp MNM på Kretsledermøtet - Dato Kretsting mandag 26.02.17. Tone følger opp Terje/Arild vedr. NTNU 	Jacob Tone	17.11. asap
12	<p>Neste møte</p> <ul style="list-style-type: none"> - Julemøte onsdag 13.12 hos Jacob. 		